



ORDRE DU JOUR	AGENDA
<p>De la séance extraordinaire du conseil municipal du 9 août 2020 à 18h00, qui se tiendra au centre communautaire de Luskville</p>	<p>Of the special meeting of the Municipal Council of August 9, 2020, at 6:00 p.m. which will be held at the Luskville Community Centre</p>
<ol style="list-style-type: none"> 1. Ouverture de la séance 2. Parole au public et questions; 3. Adoption de l'ordre du jour; 4. Appel d'offres – déneigement secteur F 5. Adjudication de contrat 20-loi 001 parc récréatif de Luskville 6. CREDDO - engagement et dépôt du projet au programme ACTION-CLIMAT 7. Période de questions du public 8. Levée de la séance. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Opening of the meeting 2. Floor to the public and question; 3. Adoption of the agenda; 4. Call for tenders – snow removal sector F; 5. Awarding of contract 20-loi001 Luskville recreational Park 6. CREDDO - commitment and tabling of the project ACTION-CLIMAT program 7. Public question period 8. Closing of the meeting.

Pierre Said
 Directeur general / Director General

***** Veuillez noter que le port du masque est obligatoire. Merci.**
***** Please note that wearing a mask is mandatory. Thank you.**